
Zápisnica zo zasadnutia školského parlamentu zo dňa 18.1.2024 

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

       Mgr. Lenka Matušíková – koordinátorka ŠP 

  PhDr. Regina Sládečková, PhD. 

Neprítomní:  Emma Csámpaiová III.B PS 

Nina Hercová III. FL   

Veronika Baková IV.B PS 

Program: 

1. Školský ples 

2. Poznávacie zájazdy 

3. Návrhy na zlepšenie vyučovacieho procesu (antistresové dni) 

4. Rôzne 

 

1. Školský ples pre študentov a učiteľov školy sa uskutoční v piatok 2. februára 2024 

v priestoroch Agroinštitútu v Nitre so začiatkom o 18:00 a ukončením o 1:30. Organizačný  

výbor je tvorený z nasledovných ţiakov: Laura Kraľovičová, Nina Hercová, Dorota 

Zeleňáková, Laura Krúpová– III.FL, Liliana Repová, Tamara Vargová – III.A, Nina Liková – 

III.B,  Patrícia Hulová - II.FL, Laura Claudia Sojáková – II.B, Dominika Adámeková – II.A, 

Adam Olach – I.A. Vstupenky sa predávajú na sekretariáte školy kaţdý deň cez veľkú 

prestávku po 3. vyučovacej hodine. Vstupenky sa do utorka 23.1.2024 dajú zakúpiť len pre 

ţiakov a učiteľov našej školy, aţ od stredy 24.1.2024 sa vstupenka kupuje aj pre hosťa mimo 

školy. Prosíme o darovanie cien do tomboly. Ceny môţete nosiť na vrátnicu školy alebo do 

kancelárie školskej psychologičky. 

2. Poznávacie pobyty do zahraničia sa budú riešiť v budúcnosti s pani Mgr. Turčekovou. 

Zaznel návrh termínu zájazdu na september. Niektorí ţiaci komunikovali, ţe 3 dni na 

poznávanie je málo. Konečný návrh nebol vyslovený a ďalej sa informácie sprostredkujú pani 

Mgr. Turčekovej. 

3. Ţiaci by uvítali antistresový týždeň po skončení 1. polroku. Spoločne s pani riaditeľkou 

sme sa dohodli, ţe v termíne od 5.-9.2.2024  sa nebude písomne ani ústne skúšať v rámci 

antistresového týţdňa. 

 

4. II.FL má návrh ohľadom rozvrhu: uprednostnili by spravodlivé striedanie skupín pri 

ďalšom novom rozvrhu alebo do budúcna. Keďţe sú delení na 3 skupiny a dve skupiny uţ 

mali spravodlivú výmenu - „lepší“ rozvrh a posledná tretia skupina ešte nie. 

Pani riaditeľka sa vyjadrila, ţe náročnosť tvorby rozvrhu je enormná, v škole pracuje cca 80 

učiteľov z toho pribliţne 35-40 dohodárov odborníkov z praxe, čo komplikuje moţnosť aţ 

znemoţňuje moţnosť úpravy rozvrhu podľa poţiadaviek ţiakov. Čo nás mrzí.   

 

Ţiaci z II.B navrhli skrátiť niektoré prestávky na 5-minútové, niektorí iní členovia 

parlamentu nesúhlasili. Pani riaditeľka sa vyjadrila, ţe so zmenou prestávok sa môţeme 

najbliţšie zaoberať aţ na konci školského roka, lebo termíny prestávok sú súčasťou školského 

poriadku a sú v súlade s legislatívou, musia rešpektovať kooperáciu s jedálňou susednej školy.  

Platby v edupage – niektorí ţiaci mali skúsenosť, ţe edupage nezobrazoval potvrdenie o 

zaplatení platby. Pani riaditeľka situáciu vysvetlila. V edupage je potrebné manuálne 

odkliknúť, ţe ţiak uhradil platbu. Túto informáciu spočiatku pracovníci sekretariátu nemali. 

Chyba sa odstránila a pravdepodobne sa nastaví systém potvrdzovania platieb za nejaké 

časové obdobie a pani hospodárka o tom informuje správou v edupage aj rodičov aj ţiakov.  



Ţiaci stále hlásia poškodený školský majetok – stoly, klávesnice, monitory a neporiadok 

v učebniach a v laviciach. Taktieţ II.A avizovala, ţe v odborných učebniach  

ošetrovateľských techník viackrát našli neupratané alebo nedbanlivo usporiadané pomôcky. Je 

návrh opäť zaviesť funkciu týţdenníka – zodpovedal by za poriadok v učebni. O danej funkcii 

v triede  sa bude diskutovať na úrovni TU, ktorí sa ku tomu vyjadria na najbliţšej porade.  

Ďalej pani riaditeľka podporila ţiakov, aby sa navzájom upozorňovali a dbali na poriadok 

a šetrné zaobchádzanie s vecami. Členovia školského parlamentu boli vyzvaní, aby si 

pripravili do školského rozhlasu krátky príhovor a apelovali na ţiakov o udrţiavaní čistoty 

a správnom zaobchádzaní so školským majetkom. 

III.A PS pripomienkovala, ţe vyučovanie v novej učebni pri šatni FN, kde sa niektorú hodinu 

učia ako celá trieda, nie je úplne pohodlné vzhľadom na malý priestor učebne. 

Riaditeľka školy oboznámila ţiakov, ţe v učebni pri šatni sa od 1.2. 2024  nebudú vyučovať 

ţiaci 4- ročného štúdia. V januári 2024, kôli beţiacemu rozvrhu I. polroku to nebolo moţné 

urobiť skôr.  

 

 

 

V Nitre 18.1.2024      zapísala Mgr. Lenka Matušíková 

 

 


